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Svar på motion- markområdet mellan Hokvägen och Gärahov KS 
2021/121 (KS 2021/121)
Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen baserat på att motionen 
redan är besvarad med motiveringen att:

- Kommunstyrelsen har fattat beslut om områdets utformning genom Planprogram för del av 
fastigheten Gärahov 2:1 med flera (Yggen) i Vaggeryds tätort, 2022-02-09.
- Kommunstyrelsen i samband med samrådsförslaget för ny översiktsplan 2022 har tagit 
ställning till kommunens syn och behov på framtida utvecklingsområden för Vaggeryds tätort, 
inom kommande översiktsplans tidsperiod.
- Kommunstyrelsen genom svar på ”Svar på motion- Omlokalisering av SÅMS:s 
återvinningscentral” tagit politisk ställning för ÅVC-Vaggeryd
- Kommunen har i Grönstrukturplanen för Vaggeryds kommun, beslutat av 
Kommunfullmäktige 2020 delgett kommunens syn på förslag till framtida utveckling av 
området kring ÅVC i Vaggeryd.
 
Sammanfattning
Fullmäktigeledamöterna Robert Alkemark (S), Tuula Ingner (S), Anna Karin Slunge (S) och 
Kenneth Åberg (S) har lämnat in en motion daterad 2021-04-22 med följande förslag:

- att det fortsatta plan-och planeringsarbetet på sikt möjliggör en omvandling av det 
nuvarande industriområdet till mark för ändamål, där endast lättare och ej störande 
verksamhet får förekomma.
- att den del som utgör det nuvarande "soptippsområdet" täcks över och möjliggörs för 
friluftsliv, idrott och dylikt.
- att övrig skogsmark som omger den forma Spångagölen, vidare ner mot Gärahovsgölens 
sida, till lämpliga delar får utgöra framtida mark för bostadsbebyggelse. Området kan därmed 
bli en fortsättning på Yggen-området.
 
Planarkitekt föredrar ärendet.
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Yrkanden
Gert Jonsson (M), Ulf Abrahamsson (C) och Thomas Axelsson (KD) föreslår bifall till 
kommunledningskontorets förslag.
 
Kenth Williamsson (S) föreslår att motionen ska anses som besvarad med motiveringen att 
motionen i sin helhet hanteras i Översiktsplanen.
 
Propositionsordning
Ordförande ställer kommunledningskontorets förslag mot Kenth Williamssons förslag och 
finner att arbetsutskottet bifaller kommunledningskontorets förslag.
 
Expedieras till 
Motionären
Kanslienheten

Beslutsunderlag
 Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-08-18 Svar på motion- Markområdet mellan 

Hokvägen och Gärahov
 Remiss till kommunledningskontoret
 Kommunfullmäktiges beslut 2021-04-26 §44 Motion - markområdet mellan Hokvägen och 

Gärahov
 Motion - markområdet mellan Hokvägen och Gärahov

Page 2 of 2


	ab58c937-7efa-4b6e-8505-e441c27b9f05.docx
	Svar på motion- markområdet mellan Hokvägen och Gärahov KS 2021/121 (KS 2021/121)
	Beslut
	Sammanfattning
	Yrkanden
	Propositionsordning
	Expedieras till
	Beslutsunderlag




